
 

 

Styrelsens förslag 2024-25 

1. Förslag till styrelsens och suppleanternas antal 

Inför kommande verksamhetsår föreslår styrelsen att den kommande skall bestå av 

fem ordinarie ledamöter samt tre suppleanter. 

2. Använda Lignin istället för salt på Berhardinas väg. 

Inför kommande verksamhetsår föreslår styrelsen att vi provar med att använda Ligniin 

istället för salt för att dämpa dammbildning på Berhardinas väg. Det är lite dyrare än 

salt men håller längre. 

 

 
 

 

 

 


